



Hong Kong (Ascot) Preschool & Playschool
樂基幼兒學校 / 幼兒樂園 (駿景園)

Online Application 2022-2023

Application forms are available for download from **24th September, 2021 (Friday) 9:00 a.m. to 22nd October, 2021 (Friday) 9:00 a.m. inclusive.**

Points to note:

1. Submit your application to our school (G/F, No 1, Tsun King Road, Royal Ascot, Fo Tan, Shatin, New Territories) by the postmark deadline 22nd October, 2021 (Friday). Please ensure you have included the following documents:
 - A completed application form with 1 passport size photo (any background colour)
 - A copy of your child's immunization record – first and last page
 - A copy of your child's birth certificate
 - 4 self-addressed stamped (HK\$2.00) envelopes (size 4'' x 9'')
 - Deposit slip of the application fee (HK\$40 with your child's name on the back. Deposit can be done through online or in-branch bank transfer.)

Bank A/C Name: MODERN DYNAMIC LIMITED (T/A HONG KONG (ASCOT) PRESCHOOL)
Bank: HSBC Bank Account No.: 198-301962-001

In the event of incorrect particulars or inappropriate age requirement upon receipt, the School will not process your application. Information submitted will be discarded and fees paid are non-refundable.

2. Please take note of below birthdates for application:

Class	Child's Date of Birth
Pre-Nursery	On or Before 31 st August 2020
Nursery	On or Before 31 st December 2019
Lower	On or Before 31 st December 2018
Upper	On or Before 31 st December 2017

3. Interview arrangement will be announced in due course.
4. Upon submission, you will receive individual interview details in due course. If you have not heard from us by 10th November, please contact our school office during office hours at 2333 2939.



Hong Kong (Ascot) Preschool & Playschool
樂基幼兒學校 / 幼兒樂園 (駿景園)

2022-2023 年度入學報名資訊

派表日期及時間：2021 年 9 月 24 日 (星期五) 上午 9:00
至

2021 年 10 月 22 日 (星期五) 上午 9:00

派表形式：請於本校網頁下載(www.hkpreschool.edu.hk)

1. 取表注意：

請填妥表格遞交連同有關文件以郵寄方式於 10 月 22 日 (星期五) 前寄回駿景園校舍，以郵戳日期為準。駿景園校舍地址：沙田火炭駿景道一號駿景園地下

遞交文件如下：

- 已填寫及貼上 1 張證件相片 (背景顏色不限) 的入學申請表
- 針紙副本 - 首頁及背頁
- 出生紙副本
- 已貼上 \$2.00 郵票的回郵信封 4 個 (尺寸 4" x 9")
- 報名費港幣四十元正之銀行存款單 (以網上轉賬或銀行轉賬方式繳付)，並於銀行存款單背面寫上 貴子弟姓名

賬戶名稱：MODERN DYNAMIC LIMITED (T/A HONG KONG (ASCOT) PRESCHOOL)

銀行名稱：香港上海滙豐銀行

銀行賬號：198-301962-001

若寄回的填報資料有錯漏，或報讀幼兒的年齡未能符合報讀班級的出生日期要求，本校將恕不受理，所有遞交的資料、文件及報名費不獲退回。

2. 招生班別(請依照下列資料申請入學)：

申請班別	出生日期
學前班	2020 年 8 月 31 日或之前
幼兒班	2019 年 12 月 31 日或之前
低班	2018 年 12 月 31 日或之前
高班	2017 年 12 月 31 日或之前

3. 面試形式視乎疫情，會於稍後通知家長。

4. 貴子弟之面試將個別通知，若於 11 月 10 日前仍未接獲通知，可致電本校查詢 (請在辦公時間內致電 2333 2939)。